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ACTA NUM 6/2018 
 
Assistents 
 
Toni Boix 
J. Cabalgante 
Adolf Cid 
Pilar García 
Jesús López 
Marcos Manzano 
Enric Mir 
Manuel Piernagorda 
J.P. Teixidó 
Josep Travé 
 
 
S’inicia la reunió a les 10:25 h del dia 3 de juliol de 2018, amb els següents 
punts tractats: 
 

- En primer lloc, Enric Mir informa de la reunió mantinguda a Girona amb 
un grup de 25 companys que es van mostrar molt interessats per 
conèixer els objectius de l’Associació i que, finalment, s’han anat 
incorporant. Acorda amb ells que, a partir de setembre, se’ls informarà i 
seria interessant que assistís un d’ells o fos membre de la Junta per tal 
de coordinar aquest territori. 
 

- Jesús López  informa de la reunió mantinguda a Reus amb 35 
companys, alguns ja pertanyents a l’Associació i d’altres que es van 
incorporar en acabar la reunió. Es notava un gran interès en lluitar per 
mantenir els drets i l’estranyesa per com està tractant l’Empresa el tema 
del terme de potència. 
 

- Es fa repàs de les visites pendents: dues a la Zona Nord de Lleida, la 
part Sud de Tarragona i la zona de Girona i Figueres. A Vic aniran Adolf 
Cid i Josep Travé. A la reunió de setembre es farà calendari per 
concretar les visites i qui les farà. 
 

- L’estructura organitzativa que ens ha fet arribar el Jesús López es 
discutirà a la primera reunió de setembre, el dia 4, i es posarà en marxa 
d’immediat. Enric Mir informa que, per motius de feina i personals,  no 
pot fer-se càrrec de la presidència i que s’hauria de buscar un nou 
President abans de final d’any ja que ell no pot dedicar tant de temps, tot 
i que sí pot col-laborar 
 

- Marcos Manzano va tenir una reunió paral.lela amb el company Jesús, 
de Terbesa , vicepresident de l’Associació Eregecat, qui li ha confirmat 
que aquella mateixa tarda, a la reunió de la seva associació, plantejaria 
la necessitat de convergir amb la nostra associació el més aviat 
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possible. Al setembre analitzarem què és el millor per apropar-nos i 
unificar-nos. 
 

- Enric Mir planteja la necessitat d’iniciar una consulta jurídica amb el 
Col.lectiu Ronda en relació a la possibilitat que els sindicats d’Endesa 
poguessin signar un conveni en el que es contemplés la pèrdua dels 
nostres drets i veure com defensar-nos. La proposta és aprovada i la 
posarem en marxa al setembre. La Comissió de Temes Jurídics serà 
l’encarregada de fer aquesta gestió. 
 

Sense més temes a tractar, s’aixeca la reunió a les 12:15 h i s’acorda la 
pròxima per al dimarts 4 de setembre a les 10 h. 
 
 
 

 

 

  El President     La Secretària 


